
Staphorst, 26 april 2010 

Aan de fracties, 

Op donderdagavond 22 april jl. heb ik als informateur het advies uitgebracht om een college 
te vormen van SGP, CDA en Gemeentebelangen.  

Dit advies kwam mede tot stand na een analyse van de verkiezingsprogramma's van de 5 
politieke partijen in de gemeenteraad van Staphorst. Daarnaast zijn er met de raadsfracties 
twee gesprekken gevoerd. Tijdens deze gesprekken bleek mij dat vertrouwen in en respect 
voor elkaar in de nieuwe zittingsperiode een absolute voorwaarde zou moeten zijn voor een 
stabiel college. 

Ik constateerde dat het hieraan ontbrak. 

Hoewel de SGP-fractie in eerste instantie opteerde voor een college van dezelfde 
samenstelling en het voor de fractie Gemeentebelangen ook niet de 1e keus was bleek mij 
wel dat deze partijen met het CDA dat vertrouwen en respect ten opzichte van elkaar wel 
hadden, naast programmatische overeenkomsten. 

Dit was voor mij een belangrijke reden om met deze fracties een derde, diepgaander gesprek 
te voeren. Tijdens dat gesprek constateerde ik duidelijk inhoudelijk programmatische 
overeenkomsten en vooral de wil om met elkaar verder te gaan. 

Het gegeven dat de beoogde coalitie op een ruime meerderheid in de gemeenteraad zou 
kunnen rekenen was daarnaast voor mij een belangrijk uitgangspunt. Ook bestond er een 
duidelijke visie over de toekomst van Staphorst. 

Uitgaande van de zojuist genoemde, voor mij belangrijke punten, kwam er ook snel 
overeenstemming over de hoofdinhoud van een te ontwerpen convenant. 

De informateur, 

G. van den Berg. 


